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      Annotation

    
        
          Данная работа посвящена разработке предложений по совершенствованию управления деятельностью представительств регионов России в других субъектах федерации. Задачи, которые решались в ходе исследования: 1. Рассмотреть теоретические основы функционирования представительств регионов России в других странах и субъектах РФ. 2. Провести анализ нормативно-правового регулирования и места представительства в системе государственного управления. 3. Провести анализ деятельности представительства ЯНАО в Санкт-Петербурге. 4. Выявить имеющиеся проблемы в деятельности и управлении деятельностью представительства. 5. Разработать предложения по совершенствованию управления деятельностью представительства ЯНАО в Санкт-Петербурге. 6. Разработать рекомендации по реализации предложений, предложить оценку их результативности. Работа проведена на базе Представительства ЯНАО в Санкт- Петербурге, где собиралась значительная часть фактического материала. Были проанализированы нормативно-правовые документы, регулирующие деятельность представительств регионов, проведены необходимые расчеты. В работе приведен анализ существующих представительств регионов в Санкт-Петербурге, выявлены их общие черты и различия. Исследование содержит ряд предложений, которые могут быть применены для совершенствования управления представительством ЯНАО в Санкт-Петербурге: дополнение функций, применение оригинальной методики оценки деятельности, а также в перспективе для создания рейтинга работы представительств.
        

        
          The topic of qualification paper is: "Development of proposals for improving the management of the activities of the Representative Office of the Yamalo-Nenets autonomous okrug in St. Petersburg". This work is devoted to the development of proposals for improving the management of the activities of representative offices of Russian regions in other constituent entities of the Federation. Tasks that were solved during the study are as follows: 1. Consider the theoretical foundations of the functioning of representative offices of Russian regions in other countries and constituent territories of the Russian Federation. 2. Conduct an analysis of the legal regulation and the place of representation in the public administration system. 3. Analyze the activities of the Yamalo-Nenets Autonomous Okrug in St. Petersburg. 4. To identify the existing problems in the activities and management of the activities of the representative office. 5. Develop proposals for improving the management of the YaNAO representative office in St. Petersburg. 6. Develop recommendations for the implementation of proposals, offer an assessment of their effectiveness. The work was carried out based on the YaNAO Representative Office in St. Petersburg, where a significant part of the factual material was collected. The regulatory documents governing the activities of regional representative offices were analyzed, and the necessary calculations were made. The paper analyzes the existing regional offices in St. Petersburg, identifies their common features and differences. The study contains several proposals that can be applied to improve the management of the Office of Yamalo-Nenets autonomous okrug in St. Petersburg: the addition of functions, the use of an original methodology for assessing activities, as well as, in the future, to create a rating of the work of the representative offices.
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